
PROCES _ VERBAL

. incheiatazi07.01.2021, la sediul Consiliului Local al comunei Sag, cu ocazia gedin{ei de
iAd&a Consiliului Local $ag.

Secretarul comunei dl Niergeg Petru face apelul nominal gi constatd cd 10 consilieri locali
sunt prezenti, lipsesc: dl Dl Ciocirlan Dumitru, dl Luca Florin si d-na Purcar Sorina- Cristina .

Secretarul comunei citegte Procesul - verbal incheiat cu ocazia gedinlei ordinare din data
de 22.12.2020 si intreabd dacd sunt obiecfiuni fald de cele consemnate.

Dl Consilier lvan Valentin. Eu am cerut sd se introducd pe lista de investili ,, intocmirea
unei documentalii tehnice pentru imobilul din str. a V-a, in vederea reparaliei acestuia.

Se supune la vot aprobarea Procesului - verbal, se voteazd cu '10 voturi pentru.
Secretarul general solicitd a se formula propuneri pentru funclia de pregedinte de gedinld

pentru luna ianuarie 2A21. Dl Consilier Bujora Sebastian propune pe dl Consilier Kapor
Antonius, Secretarul general intreabi dacd sunt gi alte propunerii, ne existAnd supune la vot
propunerea formulatd, care se aprobi cu 9 voturi pentru, 1 ablinere.

Dl Pregedinte de gedinla Kapor Antonius citegte ordinea de zi cu punctele inscrise si

supune la vot ordinea de zi care se voteazd cu 10 voturi pentru.
Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi proiect de hotdrAre privind acoperirea

definitiva a deficitului bugetar la sectiunea de dezvoltare pe anul 2020.

Dl Pregedinte de 'gedinli Kapor Antonius referatul de necesitate nr.49/06.01.2021 la

proiectul de hotirdre iniliat de primar, raportul de specialitate al compartimentului contabilitate
inregistrat cu nr. 48/06.01 .2021 privind acoperirea definitivi a deficitului pe anul 2020 si

raportul de specialitate al Comisiei din cadrul Consiliului Local $ag, care este favorabil.
Dl Presedinte de gedinla Kapor Antonius intreabd dacd sunt puncte divergente,

interventii sau observalii fald de acest proiect. Ne existAnd, supune la vot proiectul de
hotdrAre, care se voteazi cu 10 voturi pentru.

Dl Consilier lvan Valentin iDe ce nu se realizeazd sub traversdrii la reteaua de canalizare,
si nu se taie asfaltul ?.

Dl Primar Rosu Flavius Alin: Acolo unde.a fost pozibil au fost realizate bransamentele
prin sub traversare, unde nu este posibil se decupeazd asfaltul, urmAnd ca firma care
realizeazd lucrarea de canalizare sd repare asfaltul afectat de aceste lucrdrii.

Ne mai existdnd puncte si subiecte de discutat dl
declard qedinta inchisd.

Pregedinte de gedin!d,
KAPOR ANTONtUSi
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Presedinte de gedin!6 Kapor Antonius

Secretar General al Comunei
NIERGES PETRU
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